
SAK 113/09 PATRULJERENDE POLITI PÅ GRÜNERLØKKA 
 
F’s forslag til uttalelse: 
Vekterordningen med patruljerende vektere for å forebygge kriminell aktivitet på 
Grünerløkka er avviklet, og det er nå politiets oppgave å sikre fortsatt trygge uteområder. 
 
Politiet viste sin tilstedeværelse da vekterordningen var i virksomhet, de stilte opp med en 
politibuss som var plassert ved Ankerbrua, og politiet patruljerte og pågrep også mange for 
narkotikalovbrudd. 
 
Etter at vekterordningen er avsluttet har imidlertid også politiets tilstedeværelse avtatt, og 
narkolangerne har igjen begynt sin virksomhet. 
 
På Grønland i Gamle Oslo har politiet valgt å prioritere annerledes med patruljerende politi 
som erstattet vekternes patruljering som igjen har ført til pågripelser av kriminelle og virket 
forebyggende på kriminell aktivitet. 
 
I møte med politikere på Grünerløkka har politiet uttalt at de mener patruljerende politi har en 
bedre effekt enn vektere, noe alle kan si seg enige i. Politiet har jo også muligheten til å gripe 
inn der det skjer noe kriminelt og også pågripe de kriminelle. Stasjonssjef Kåre Støylen ved 
Grønland politistasjon uttaler i Østkantavisa den 24. september at de vil fortsette å holde 
trykket oppe for å gi publikum økt trygghetsfølelse, og justisminister Knut Storberget har i 
flere media etter fremleggelsen av statsbudsjettet nevnt viktigheten av politiets tilstedeværelse 
langs nedre del av Akerselva. 
 
Grünerløkka bydelsutvalg ber derfor justisminister Knut Storberget og Oslo-politiet om å 
styrke innsatsen med patruljerende politi på Grünerløkka. 


